
Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek 16.02.2023r.

Pan
dr Marek Wojtkowski

Pre4ydent Miasta Woclawek
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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Woclawka zlvracun sig z uprzejm4 proSb4 o informacjg w
sprawie funkcjonowania Krgej Pll.walni ,,Delfin ,, przy al. Chopina.

Mieszkancy majq dury problem z korzystaniem z sauny - czesto sauna z powodu awarii
jest zamknigta. Sauna jest dostgpna od godziny 16.00. zdarza si9 2e w tym czasie nie mo2na

dostai sig na basen z powodu braku miejsc. Mieszkancy zwracaj 4 sig z propozycj4 o
mo2liwo5i korzystania z sauny od go&iny 14.00. Kolejny problem jaki niepokoi
mieszkafc6w jest brak mozliwoSci korzystania z kilku atrakcji jakie s4 na basenie:

zjeidi,alnia - nieczynna, sauna czgsto nieczynna, jacuzzi - nieczynne oraz wejScie na
basen przy kasie - jedno - niecrynne, woda zimna, zimno w szatniach.

Mieszkaricy bardzo prosz4 Pana Prezydenta o pomoc w rozwi4zaniu zaistnialych
nieprawidlowodci wystgpuj4cych na Krytej Ptywalni,,Delfin".
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